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Soutěž

PRAVIDLA SOUTĚŽE

1. napíšeme otázku
2. bude stanoveno datum, odkdy dokdy nám můžete psát

odpovědi _____________________________________
3. odpovědi nám dávejte do krabice před sborovnou

 LÍSTEČKY S ODPOVĚDÍ PODEPIŠTE VLASTNÍM JMÉNEM (NE PŘEZDÍVKAMI) 

Otázka pro 1. stupeň
Je svatý Lukáš patronem všech zvířat? 
a) ANO
b) NE

Otázka pro 2. stupeň
Trvala cesta Marca Pola 24 let?
a) ANO
b) NE

Od 24. do 28. února jsme absolvovali milé dny, byly totiž !
6. ročník
Tomáš: Bylo to fajn.
Denis: Nuda! Nuda! No comment!
Rostislav: Bylo to fajn.
Honza: Nechci odpovídat.
Vašek: O jarních prázdninách jsem se nudil. A ve čtvrtek jsem jel 

na jarní tábor.
Ondra: Nuda, protože jsem musel být doma kvůli kolenu.
Eva: Byla jsem u sestřenice, protože bych byla doma sama.
Robin: Celé prázdniny jsem byl doma.
R. P.: Prázdniny byly dobré: ve středu jsme jeli na Lego příběh. Myslel jsem si, 

že ten film bude pěkná slabotina, ale bylo to dost dobrý. Škoda, 
že prázdniny nebyly delší.

Kiki: Od pondělí do středy jsme byli u bábí a pak každý den do neděle jsem 
chodila ven. Nic jiného.

Jirka: Byl jsem doma, ale občas i v lese na dřevě a na procházkách se psem.
Eva: O prázdninách jsem byla nemocná, takže jsem byla doma. Aspoň jsem 

mohla být na PC.
Iveta: Od pondělí do pátku jsem hlídala Honzu a Lucku, protože sestra Božena 

musela do práce. Ve čtvrtek a v pátek jsme se sestrou uklízely celou 
koupelnu. V sobotu a v neděli jsem doma seděla na počítači, ale v neděli 
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jsem šla s Matějem ven. Prázdniny byly docela super, ale musela jsem 
vstávat v 6:30.

Tonda: Jen jsem se válel na posteli a hrál na PlayStationu s bratrancem hokej. 
Vždy jsem prohrál.

Michal: Bylo to dobré, hlavně že jsem nešel do školy.

Už mě to přestává bavit, jak všichni čučí do mé klece. Jednoho dne 
malý kluk, co na mě čuměl asi půl hodiny, prohlásil, že jsem velbloud. To mě
vytočilo, protože já jsem lama. Až do té doby jsem si myslela, že je člověk 
inteligentní bytost, ale teď už vím, že všichni lidé mají o kolečko navíc. Pořád
na sebe něco navlékají, říkají tomu oblečení. Pche, já si myslím, že by se jim 
bez toho oblečení žilo lépe. A skoro všichni nosí ve své tlamě tyčku, z které 
se kouří. A dělají podobných 105 dalších nepochopitelných věcí.

Lukáš

Vytáhnu hlavu z písku. Zase je vidím. Ty jejich vyjevené ksichty. 
Dívají se na mě, jako kdyby neviděli nikoho strkat hlavu do písku. Civí 
na mě, jako kdyby mě viděli poprvé. Ti panďuláci, to jsou nějací stupidní 
tvorové. Chodí od klece ke kleci a očumují každé zvíře. Jak by jim to bylo 
příjemné, kdyby se na ně každý chodil dívat a všichni by viděli všechno?

Pavel

Sakra... Chechtají se na mě
vykulené oči a pořád na mě
bouchají - já jim taky neťukám
na hlavu! Chci mít klid. Co támhle-
ten malý živočich, proč tak řve?
Kdo to má poslouchat? To já, když
zařvu, tak to je aspoň pořádný
řev. Jaká čičí? Ty nepoznáš krále
zvířat? Jak to chodí po dvou
zadních nohách, jsou to blázni.
Podle toho, jak se chovají, to vy-
padá, že budou nějaká prasata,
co dostávám naporcovaná k
obědu. Ale nechápu, proč chodí
po zadních nohách. A kde mají ocas?

Jirka

Všichni se na mě dívají, jako bych byl nějaká Godzilla. Krmí mě skrz 
mříže banány a různým ovocem a říkají, že mám velké uši. Sahají mi 
na chobot a mně to vadí. Jaké by to bylo jim, kdybych jim sahal na chobot? 
Ale oni žádný chobot nemají. Pořád se na mě koukají, až z toho nemůžu 
spát. Celé dny mě pořád někdo očumuje. Už mi to pěkně vadí, ale nemůžu 
se bránit.

Vlastimil
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Planetárium
8. ročník
Anna - Cesta autobusem byla fajn. V kině nám paní povídala o planetách, kousek 
jsem zaspala, ale něco si pamatuji. Nejlepší bylo povídání a ukazování hvězd. Hrozně 
se mi to líbilo. :D :D A jsem ráda, že jela fajne parta, ale bez kluků to byla i docela 
nuda. :D
Eva - V planetáriu se mi líbily hvězdy. Po cestě autobusem jsme s Aničkou byly 
trošku unavené: prvně usnula Anička a poté já na Aničce. Ale bylo to fajn.
Jiří - Líbilo se mi to, i cesta autobusem byla fajn. Když jsme byli v kinosále, tak mě 
bolely nohy, protože tam na ně nebylo místo, a na konci to už byla trochu nuda, 
ale celkově super.
Pavla - Na tom výletu se mi líbilo. Film, který nám promítali, byl zajímavý a jiný než 
ten, co jsme už viděli. Taky se mi líbilo pozorování hvězd. Cesta autobusem byla fajn.
Jsem ráda, že jsme tam jeli v tomhle složení.
Tomáš - Bylo to super a opravdu nekecám. Až na to, že na mě byla jedna osoba 
naštvaná!!!

6. ročník
Tomáš - V planetáriu se mi celkem líbilo. Kinosál mě nebavil, ale se souhvězdím mě 
to bavilo více. Jediné, co mi vadilo, byla dlouhá cesta autobusem.
Denis - Nebyl jsem tam, byl jsem doma.

Rostislav - Mně se to nelíbilo, 
protože jsem tam nebyl, ale byl 
super den i ve škole.
Jiří - Bylo to docela nudné, moc 
mě to nebavilo, skoro jsem 
v planetáriu usnul. Kdybych 
zůstal ve škole, bylo by to lepší.
Tomáš - Nebyl jsem tam, byl 
jsem ve škole.
Václav - Byla tam nuda. Mně se 
tam líbily hvězdy v hvězdárně. 
Ale zbytek byl nuda.
Nikola - Nejvíce se mi líbila ta 
promítací budova planetária, kde 
nám ukazovali různá souhvězdí 
a všechny hvězdy. Bylo to super.

Ondřej - Bylo to dobré, nejlepší bylo kino a cesta.
Eva - Mně se to moc líbilo, hlavně ta druhá část, kdy jsme se dívali na souhvězdí. 
Taky se mi líbily vltavíny.
Michal - Bylo to super, nejlepší ze všeho bylo planetárium.
Robin - Planetárium bylo dobré, moc se mi to líbilo. Víc než kinosál.
Tonda - V planetáriu bylo dobré to, jak nám promítali hvězdy, ale ten kinosál byl 
docela nudný. Nejhorší bylo, jak paní říkala „sluníčko“. Jinak to bylo dobré. Koupil 
jsem si tam pohled zeměkoule, který se hýbal.
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Iveta - Líbilo se mi tam. V tom kinosále byla ale trochu nuda. Více se mi líbilo, jak 
jsme šli do planetária a jak tam byl den, ale noc byla hezčí. Chtěla jsem si něco 
koupit, ale byly tam samé pitomosti. Myslela jsem si, jak tam byli ti plyšáci, že jsou 
taky na prodej, ale nebyli. A byla jsem poprvé ve svém životě v Č. Budějovicích.
Matěj - Na exkurzi se mi líbilo všechno: kinosál i planetárium. V kinosále mě 
zajímala sopka na Venuši, jak byla vysoká 25 km, a kaňon, který byl dlouhý 4 km 
a hluboký 7 km. A v planetáriu mě zajímala souhvězdí. Ale jsem naštvaný, že jsem 
neviděl Orion - měl jsem před očima ten přístroj.
Kiki - Mně se to líbilo, obojí bylo
zajímavé, Ale více se mi líbila ta druhá
akce: hvězdy v planetáriu. Tam se mi
líbily hvězdy a souhvězdí, hlavně Orion,
Býk, Velká medvědice. Jinak kinosál byl
trochu nudný.
R. P. - Bylo to tam fajn. Jen mě
překvapilo, že budova z venku vypadala
docela hrozně, ale vevnitř to bylo moc
fajn. Líbila se mi ta pohodlná křesla
v kinosále, ale i ten film byl dobrý.
Nejlepší bylo, když jsme šli do planetária.
Ale jak vypnuli přístroj v planetáriu a taky
jak bylo oslňující světlo, tak nešly otevřít
oči. Taky jsem tam poznal skoro všechna
souhvězdí až na Býka.
Eva - Bylo to fajn až na to, že když jsme byli v kinosále, tak jsem čekala něco 
důležitého, ale nic tam nebylo. Taky se mi chtělo spát. A pak když jsme šli do plane-
tária, tak to bylo dobré, i když jsem se musela stále dívat nahoru. Nejlepší bylo, když 
jsme si spletly s Niki Malý vůz.

Stř   ed  ní šk    ol   y…
Zeptali jsme se našich deváťáků, kam odeslali přihlášky. Zde jsou jejich odpovědi.
Kateřina: Přihlášku jsem si podala na Gymnázium, Střední pedagogická škola, 

Obchodní akademie a Jazyková škola s právem státní jazykové 
zkoušky Znojmo na obor pedagogické lyceum. A druhou jsem si dala 
na Obchodní akademie T. G. M. a Jazyková škola s právem státní 
jazykové zkoušky Jindřichův Hradec. Moc bych chtěla jít do Znojma 
na pedagogickou. Obchodku jsem dala jen tak. Budu dělat všechno 
pro to, abych se na tu pedagogickou dostala,
a doufám, že mi to vyjde.

Michaela: Střední Škola obchodu a služeb Jihlava.
Druhou školu nemám, protože se hlásím
na stejnou školu, ale na jiný obor: fotografie
a multimédia. Chtěla bych se tam dostat,
protože mě to baví.
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Terka:  Přihlášku dávám na Střední školu technickou a obchodní do Dačic. 
Na obory ekonomika a kadeřnice. Nejspíš bych se chtěla dostat 
na ekonomiku.

Barbora: Přihlášku na střední školu jsem si dala do Dačic - Střední škola 
technická a obchodní. Dala jsem si obory kadeřnice a ekonomika 
a podnikání. Chtěla bych se dostat na ekonomiku.

Lukáš: Střední škola průmyslová Třebíč a Střední škola řemesel Třebíč. 
Preferuji obor technické lyceum a obor elektrotechnika (elektrických 
řídicích systémů)

Vlastimil: Střední škola technická a obchodní Dačice, obor
obráběč. Sezimovo Ústí – obráběč. Šel bych radši
na Pragovku. 

Michal: Střední škola technická a obchodní Dačice, obor
truhlář. SOU zemědělské a služeb Dačice, obor
zedník.

Pavel: Střední průmyslová škola Třebíč a Střední průmyslová škola Jihlava, 
obor elektrotechnika. Raději bych se dostal do Třebíče.

Veronika: První přihlášku jsem si dala
na Střední odborné učiliště
zemědělské a služeb do Dačic, obor
kuchař - číšník a druhou na Střední
škola technická a obchodní Dačice,
obor kadeřnice. Raději bych šla
na kadeřnici, ale nevím. 
Budu doufat.

Michal: Střední škola technická a obchodní
Dačice. Nejraději bych se dostal
na obor obráběč.

Jiří: Střední odborné učiliště zemědělské
a služeb Dačice, obor – automechanik a opravář zemědělských 
strojů. Byl bych radši, kdyby mě vzali na opraváře zemědělských 
strojů.

Petra: Přihlášky jsem si dávala na tyto školy: Obchodní akademie 
T. G. Masaryka a Jazyková škola s právem státní jazykové zkoušky 
Jindřichův Hradec a Obchodní akademie a jazyková škola s právem 
státní jazykové zkoušky Jihlava. Popravdě nevím, na jakou školu 
bych šla raději. A jelikož na obou školách mám ten samý obor 
(obchodní akademie), tak je mi to jedno. Tenhle obor jsem si vybrala
proto, že mi nic jiného než ekonomika nezbyla a myslím si, že ob-
chodní akademie je lepší než klasická ekonomika.

Kateřina: Střední zdravotnická škola (asistent). Moc bych se tam chtěla dostat. 
Baví mě člověk, hlavně je strašně zajímavý a chtěla bych o něm 
vědět něco víc. Také se hlásím na Pragovku do Dačic na obor 
kadeřník, ale tam vůbec nechci. Strašně toužím po zdravotní škole. 
Kdybych se tam nedostala, tak to za rok zkusím znova. Moc se tam 
chci dostat. 
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